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číslo 5/2015, vydáno dne 18. 7. 2015 

ÚVODNÍ SLOVO STAROSTY 

Vážení spoluobčané, v tomto čísle zpravodaje Vám při-

nášíme informace z červnového a červencového zasedá-

ní zastupitelstva i s komentářem k jednotlivým projedná-

vaným bodům a také další zprávy o životě v Cholticích, 

Ledci a Podhorkách. 

Choltický zpravodaj připravujeme proto, abychom Vám 

poskytli všechny informace o dění v našich obcích – v 

Cholticích, Ledci a Podhorkách. Proto více komentujeme 

projednávané body zasedání zastupitelstva, zásadnější 

záležitosti rozvádíme v samostatných článcích a také se 

vracíme k uskutečněným akcím formou komentářů či 

fotoohlédnutí. Budu rád, když se na mne nebo ostatní 

zastupitele obrátíte vždy, pokud Vám některé informace 

budou chybět či nebudou úplně jasné. Není co tajit. Mů-

žeme je podat třeba jinou formou. To nejjednodušší, jak 

získat odpověď, když máte pocit, že NECHÁPETE, PROČ..., 

je jednoduše se mne zeptat. Velice rád Vám kdykoliv a 

kdekoliv na vše odpovím, pokud to budu vědět. 

Přeji Vám všem příjemné prázdniny a dovolené a hodně 

okurek.                                                       Mgr. Tomáš Bolek 

SLAVNOSTNÍ VYŘAZENÍ ŽÁKŮ 9. TŘÍD ZŠ 
CHOLTICE A ROZLOUČENÍ S ŘEDITELEM 

V pátek 26. 6. 2015 se uskutečnilo slavnostní vyřazení 

žáků 9. třídy ZŠ Choltice. V zámeckém parku pod mo-

hutným platanem Mgr. Tomáš Bolek spolu s ředitelem 

školy Mgr. Alešem Kalinou, třídní učitelkou Mgr. So-

ňou Blažkovou, místostarostou Mgr. Janem Pavlíkem a 

členem zastupitelstva Ing. Miroslavem Horákem pře-

dal odcházejícím žákům pamětní listy a popřál mnoho 

úspěchů v dalším studiu i v celém životě. Dalším lou-

čení bylo loučení s ředitelem Mgr. Alešem Kalinou, 

který odchází po 19 letech ve funkci ředitele do dů-

chodu. Patří mu dík za veškerou práci, kterou ve škole 

a pro školu ve funkci ředitele svědomitě vykonával. Za 

jeho vedení prošla škola velkými změnami, získala i 

mnohá ocenění a byla vždy nedílnou součástí dobré 

vizitky městyse. Všichni přítomní odcházejícímu ředi-

teli popřáli mnoho zdraví, vitality a životní pohody 

v následující životní etapě. 

Na pozici ředitelky ZŠ Choltice nastupuje od 1. 8. 2015 

Mgr. Iva Sedláčková, která dosud působila v naší škole 

jako učitelka jazyků na 2. stupni. 

 

INFORMACE ŘEDITELKY MATEŘSKÉ ŠKOLY 

Dvě anonymní udání plná lživých obvinění, která směřují 

na naši mateřskou školku, trápí již několik měsíců i ředi-

telku MŠ Choltice Evu Nevolovou. Ta na schůzce se za-

stupiteli požádala městys jako zřizovatele školy o podpo-

ru, a to přesto, že kontroly České školní inspekce dopadly 

vždy bez výhrad. Školka funguje bez problémů, o děti je 

vzorně postaráno.  

Starosta Mgr. Tomáš Bolek paní ředitelce přislíbil, že 

napíše otevřený dopis, ve kterém práci její i ostatních 

pracovníků podpoří.  

Starosta také předal paní ředitelce podnět některých 

rodičů, že děti chodí jen do obory a nejsou konfrontová-

ny se silničním provozem. Ředitelka přislíbila nápravu, 

zároveň uvedla, že rodiče vyplňovali dotazníky a tento 

podnět uveden nebyl. 

Paní ředitelka zároveň informovala zastupitele, o přijí-

macím řízení do MŠ pro školní rok 2015/2016. K dispozici 

bylo 30 volných míst, podáno bylo 44 žádostí. 14 dětí tak 

bylo odmítnuto. Přijaty byly všechny choltické děti starší 

tří let. Ředitelka zároveň zdůraznila, že trvá na tom, aby 

nebyly přijímány děti do tří let, starosta požádal o zamyš-

lení nad možností přijmout děti, které tří let věku dovrší 

v průběhu školního roku. Dle ředitelky také není nutnost 

rozšířit školku o další oddělení místo dílen ZŠ Choltice. 

Podle ní bude dětí spíše ubývat než přibývat.  
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INFORMACE Z 5. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
MĚSTYSE CHOLTICE 

Zasedání se konalo v pondělí 29. 6. 2015 od 18:00 ve 
slavnostní místnosti Zámecké restaurace v Cholticích. 
Zúčastnilo se ho všech 11 zastupitelů a 9 občanů. Zá-
pis s přesným zněním usnesení je k dispozici na poda-
telně Úřadu městyse nebo na www.choltice.cz. 

Zastupitelstvo městyse Choltice projednalo zprávu Fi-

nančního odboru Pardubického kraje o výsledku pře-

zkoumání hospodaření městyse Choltice za rok 2014 a 

schválilo účetní závěrku a závěrečný účet městyse a 

schválilo celoroční hospodaření městyse Choltice za rok 

2014 s výhradou. Zastupitelstvo městyse přijalo opat-

ření k nápravě – ukládá mzdové účetní opravit chybně 

vyplacené odměny při skončení funkčního období. 

Zastupitelstvo zrušilo usnesení č. 5/2/2014 a nahradilo 

jej novým usnesením v tomto znění: Zastupitelstvo 

stanovuje výši měsíční odměny od 4. 11. 2014 takto: 

odměna za výkon funkce člena zastupitelstva činí 360 

Kč, odměna za výkon funkce místostarosty činí 4 000 

Kč, odměna za výkon funkce člena zastupitelstva a zá-

roveň za výkon funkce předsedy výboru či komise činí 

800 Kč. 

Starosta shrnul základní parametry výsledků hospodaře-

ní v roce 2014 a informoval o auditu, který byl proveden 

Finančním odborem Krajského úřadu PK dne 6. 5. 2015. 

Městys v roce 2014 hospodařil s příjmy ve výši                     

28 963 tis. Kč a s výdaji ve výši 27 504 tis. Kč. Hospoda-

ření tedy skončilo s přebytkem 1 460 tis. Kč a konečný 

zůstatek na účtech městyse činil k 31. 12. 2014 částku      

2 357 tis. Kč. 

Při auditu byla zjištěna jedna nezávažná chyba, kdy došlo 

ke špatnému výpočtu odměn zastupitelů v souvislosti s 

ukončením a nabytím mandátu v měsících říjnu  a listo-

padu 2014. Zastupitelé byli přeplaceni o 18 – 40 Kč. Bý-

valí zastupitelé, kteří již v novém zastupitelstvu nepokra-

čují, nemusejí přeplatek vracet. Přeplatky na odměnách 

pokračujícím zastupitelům byly sraženy v měsíci květnu a 

tím byla náprava provedena.  

Zároveň také bylo kontrolním orgánem doporučeno 

zrušit usnesení č. 5/2/2014 kvůli špatné formulaci a na-

hradit jej jiným (týká se rovněž odměn zastupitelů). 

Podle auditorů formulace usnesení připouštěla možnost 

souběžné odměny za členství v zastupitelstvu a odměny 

za výkon předsedy výboru či komise. Nová formulace 

jednoznačně definuje, že pokud člen zastupitelstva není 

předsedou komise či výboru, má nárok na 360 Kč a po-

kud je členem zastupitelstva a zároveň předsedou, má 

nárok na 800 Kč.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo účetní závěr-

ku ZŠ Choltice za rok 2014 a účetní závěrku MŠ Choltice 

za rok 2014. 

Starosta seznámil přítomné s účetními závěrkami ZŠ 

Choltice a MŠ Choltice za rok 2014. Hospodaření MŠ 

skončilo s výsledkem hospodaření 137 056 Kč, který 

bude rozdělen 20 % do fondu odměn (27 411 Kč) a 80 % 

do rezervního fondu (109 645 Kč). 

Hospodaření ZŠ skončilo s výsledkem hospodaření  v 

hlavní činnosti 14 458 Kč, který bude rozdělen 20 % do 

fondu odměn (2 900 Kč) a 80 % do rezervního fondu         

(11 558 Kč). Hospodaření ZŠ skončilo s výsledkem hos-

podaření  v doplňkové činnosti 14 334 Kč, který bude 

rozdělen 20 % do fondu odměn (2 900 Kč) a 80 % do 

rezervního fondu (11 434 Kč).  

Starosta zároveň uvedl, že hospodaření školských zaříze-

ní kontroluje městysem pověřená auditorka, která ne-

shledala na hospodaření škol žádné nedostatky. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o vrácení části dotace na akci Rekonstrukce zám-

ku Choltice – Renesanční zámek čp. 5 a prominutí pená-

le ve výši 100 %.  

Starosta informoval přítomné o úhradě vratky části do-

tace na akci Rekonstrukce zámku Choltice – Renesanční 

zámek čp. 5. Dne 18. 5. 2015 bylo uhrazeno požadova-

ných 2,95 mil. Kč, dne 22. 5. 2015 byl městysi Choltice 

doručen platební výměr na 947 tis. Kč. Stejného dne byla 

na úřad regionální rady doručena žádost městyse Cholti-

ce o prominutí, která byla kladně vyřízena dne                   

19. 6. 2015 výborem regionální rady. Penále bylo promi-

nuto ve stoprocentní výši. Do 14 dnů by tak měla být 

proplacena poslední žádost o platbu ve výši 644 tis. Kč. 

Městys Choltice je stále v režimu odvolání vůči Minister-

stvu financí ČR. 

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo smlouvu 

s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Pardubického kraje na akci Městys Choltice – odkanali-

zování SZ části městyse č. smlouvy OŽPZ/15/21868 ve 

výši 2 790 000 Kč. Starosta seznámil přítomné se smlou-

vou s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace 

z rozpočtu Pardubického kraje na akci Městys Choltice – 

odkanalizování SZ části městyse ve výši 2 790 tis. Kč, 

kterou zastupitelstvo Pardubického kraje schválilo dne 

30. 4. 2015.  
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Zastupitelstvo městyse Choltice schvállo smlouvu 

s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace na požární 

techniku a věcné prostředky požární techniky jednotky 

SDH Choltice z rozpočtu Pardubického kraje č. smlouvy 

OKŘ/15/21966 ve výši max. 20 000 Kč na pořízení 

osvětlovacího stožáru pro požární automobil. Starosta 

seznámil přítomné se smlouvou s Pardubickým krajem o 

poskytnutí dotace na požární techniku a věcné prostřed-

ky požární techniky jednotky SDH Choltice z rozpočtu 

Pardubického kraje ve výši max. 20 tis. Kč. SDH Choltice 

z této částky pořídí osvětlovací stožár pro požární auto-

mobil. Jeho nutnost vysvětlil velitel výjezdové jednotky 

David Minařík, který uvedl, že stožár bude určen pro 

vozidlo Tatra.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo smlouvu 

s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace z Programu 

obnovy venkova č. OŽPZ/15/22188 na opravy chodníků 

v obci ve výši 100 000 Kč. Starosta seznámil přítomné se 

smlouvou s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace 

z Programu obnovy venkova na opravy chodníků v obci 

ve výši 100 tis. Kč. V rozpočtu městyse je na opravu vy-

členěna částka 300 tis. Kč. Uvedl, že bude opraven chod-

ník od zdravotního střediska k prodejně Tereza, chodník 

bude mít parametry pro imobilní občany. Stará dlažba 

v tomto úseku bude uschována pro další použití.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo smlouvu 

s Pardubickým krajem o poskytnutí dotace z Programu 

podpory stavební obnovy a restaurování kulturních 

památek ve výši 50 000 Kč na obnovu oken na zámku 

čp. 1 Choltice. 

Starosta informoval přítomné o smlouvě s Pardubickým 

krajem o poskytnutí dotace z Programu podpory staveb-

ní obnovy a restaurování kulturních památek ve výši         

50 tis. Kč na financování opravy 7 ks  oken v depozitáři 

zámku Choltice čp. 1.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo smlouvu o 

poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu obce Poběžo-

vice č. 2015/1 ve výši 50 000 Kč na pořízení herních 

prvků pro školní zahradu MŠ Choltice. 

Starosta informoval přítomné o smlouvě o poskytnutí 

neinvestiční dotace z rozpočtu obce Poběžovice ve výši 

50 tis. Kč na pořízení herních prvků pro školní zahradu 

MŠ Choltice. V době rozšiřování kapacity MŠ Choltice 

nepřispěla obec Poběžovice žádnou částkou, a proto děti 

jsou v pořadníku přijetí do školky znevýhodňovány. Ne-

investiční dotací se posunou na stejnou úroveň obcí, 

které přispěly na rozšiřování kapacity. Poběžovice 

smlouvu schválily 5. 6. 2015. 

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo dodatek č. 

3/2015 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu s SOP,   

a. s. Dodatek č. 3 ke smlouvě č. 024/02 o odvozu odpadu 

řeší změnu četnosti svozu komunálního odpadu 

v lokalitách U Obory, Na Hlásku, v Třešňovce a v Ledci a 

v Podhorkách. Občané si stěžovali na nedostatek svozu, 

četnost svozu tak byla rozšířena. V rozpočtu dojde 

k navýšení výdajů o 5 tis. Kč.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo záměr prodeje 

pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice o výměře 303 m2 

Martinu Čermákovi za účelem využití k přístavbě budo-

vy sportovních kabin a pověřuje starostu k vypracování 

návrhu kupní smlouvy, ve které by byly uvedeny závaz-

ky kupujícího, že přístavba bude využívána výhradně 

k účelu provozování penzionu, kuželny, restaurace a 

sportovních kabin, kupující se zaváže k vybudování 

parkovací plochy pro min. 5 vozidel a bude sjednáno 

předkupní právo na pozemek pro městys. Starosta in-

formoval přítomné o prodeji pozemku p. č. 758/29 v k. ú. 

Choltice (pozemek v okolí kabin TJ Slavoj Choltice), o 

který má zájem soukromý investor Martin Čermák pro 

přístavbu kuželny a penzionu. Navrhl usnesení, které by 

schválilo pouze záměr prodeje pozemku a pověření sta-

rosty k vypracování návrhu kupní smlouvy, ve které by 

byly uvedeny závazky kupujícího, že přístavba bude vyu-

žívána výhradně k účelu provozování penzionu, kuželny, 

restaurace a sportovních kabin, kupující se zaváže 

k vybudování parkovací plochy pro min. 5 vozidel a bude 

sjednáno předkupní právo na pozemek pro městys. Vy-

tvoří se tak čas pro vypracování řádné kupní smlouvy s 

navrženými podmínkami. Zastupitelé s tímto návrhem 

vyjádřili souhlas, proti se postavil pouze Ing. Jan Málek 

z důvodu omezení kapacity parkoviště u MŠ Choltice, 

svůj úmysl „zdržet se“ vyjádřila J. Augustinová a D. Mina-

řík z důvodu nevhodného umístění penzionu v blízkosti 

školských zařízení. 

Návrh nájemní smlouvy bude vypracován v nejbližších 

dvou měsících, schvalován by mohl být na přespříštím 

zasedání zastupitelstva městyse Choltice, které se usku-

teční v září 2015. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí výpo-

věď nájemkyně lékárny paní Lydie Kalvachové k               

31. 12. 2015 a schvaluje pronájem prostor Lékárny u 

Romedia paní PharmDr. Blance Vácové a paní Věře 

Pokorné od 1. 1. 2016 do 31. 12. 2036 za cenu 18 000 Kč 

ročně. Starosta informoval přítomné o žádosti o ukonče-

ní činnosti paní Lydie Kalvachové, současné nájemkyně 

prostor Lékárny u Romedia v Cholticích, a žádosti o pro-

nájem od PharmDr. Blanky Vácové a paní Věry Pokorné. 
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V lékárně plánují tyto změny: snížení cen a doplatků 

léků, rozšíření sortimentu, delší pracovní doba, rozvoz 

léků, přijímání platebních karet, šeků a pasů, příprava 

léků, možnost nákupu zdravotnických potřeb, věrnostní 

program, přednášky, výživové poradenství. Výše nájem-

ného je stanovena na 18 tis. Kč/rok.  

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo pronájem 

části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice firmě Instav 

Hlinsko, a. s. na období výstavby kanalizace v SZ části 

Choltic pro zřízení stavebního dvora za cenu 3 000 Kč za 

celou dobu pronájmu. Firma Instav Hlinsko, a. s. požáda-

la o pronájem části pozemku p. č. 758/4 v k. ú. Choltice 

na období výstavby kanalizace v SZ části Choltic pro zří-

zení stavebního dvora za cenu 3 tis. Kč na celou dobu 

pronájmu. 

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo územní studii 

pro lokalitu Z1 – Choltice západ, varianta červen 2015. 

Starosta prezentoval přítomným územní studii pro lokali-

tu Z1 – Choltice západ z června 2015, se kterou souhlasí i 

majitelé pozemků. V dané lokalitě by mohlo vzniknout 

38 pozemků pro výstavbu rodinných domů. 

Starosta dále uvedl, že v rámci pozemkových úprav, kte-

ré probíhají na katastru Choltic a Ledce, je počítáno s 

výstavbou asfaltové cesty k jedousovskému hřbitovu a s 

příkopem, který by měl západní část Choltic ochránit 

před natékáním dešťové vody s polí. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o průběhu akce Odkanalizování SZ části Choltic. 

Více informací o této akci najdete na straně 5 Choltické-

ho zpravodaje. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o výběrovém řízení na dodavatele akce Rekon-

strukce MK Hellichova a U Školy. Starosta informoval 

přítomné, že hodnocení nabídek firem přihlášených do 

výběrového řízení na dodavatele akce Rekonstrukce MK 

Hellichova a U Školy stále probíhá. Městys oslovil sedm 

firem, z nich se ozvaly tři. Celkem se výběrového řízení  

účastní osm firem. Dále uvedl, že pro ulici Severní je 

vydáno stavební povolení, výběrové řízení bude vypsáno 

na počátku zimy. Pro ulici U Obory se nyní vybírá projek-

tant, výběrové řízení na zhotovitele by mělo být vypsáno 

po skončení výběrového řízení na ulici Severní. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o průběhu Komplexních pozemkových úprav. 

Starosta informoval o prodloužení  termínu k dokončení 

Komplexních pozemkových úprav, a to do 29. 2. 2016 

z důvodu nesouhlasu některých vlastníků pozemků 

s navrženými změnami. Pokud pozemkový úřad neidenti-

fikoval pozemek a vlastníka, je z rozhodnutí Pozemkové-

ho úřadu opatrovníkem pozemku starosta městyse, a to 

do skončení pozemkových úprav. I nedohledaný vlastník 

pozemku nesmí být krácen na svých právech. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o přípravě pamětní desky k připomenutí zásluh o 

výstavbu nové budovy školy. Více informací naleznete 

na straně 6 Choltického zpravodaje. 

Zastupitelstvo městyse Choltice schválilo rozpočtové 

opatření č. 4/2015. Rozpočtovým opatřením č. 4/2015 

se přijímá do rozpočtu městyse dotace ve výši 350 tis. Kč 

z Ministerstva kultury ČR na opravu střechy kaple sv. 

Romedia, výdaje na opravu střechy ve výši 620 tis. Kč, 

příjem dotace od Pardubického kraje ve výši 20 tis. Kč na 

teleskopický stožár pro SDH Choltice a výdaje na tento 

stožár ve výši 40 tis. Kč. Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve 

výši 290 tis. Kč bude čerpán z přebytku za rok 2014. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace starosty o aktivitách městyse od posledního jed-

nání zastupitelstva. 

Starosta seznámil přítomné s aktivitami městyse od po-

sledního jednání zastupitelstva. 

- bylo nutné pročistit kanalizační potrubí mezi parkem 

a rybníkem Řehákem 

- byla provedena výmalba u dětského lékaře 

- v domě pro seniory čp. 160 byly vyměněny baterie 

nouzového osvětlení 

- byla vymalována čekárna na náměstí Sv. Trojice 

- plán oprav a údržby: v červenci zahájení opravy stře-

chy kaple sv. Romedia, opravy výmolů MK Choltice a 

Ledec, v srpnu chodník od zdrav. střediska k prodej-

ně Tereza 

- dne 25. 6. 2015 se uskutečnila valná hromada SOP, 

a. s.  

- zápach u Červeného rybníka je řešen s odborem 

životního prostředí, zřejmě dojde k vysazení ryb 

- dne 15. 6. 2015 odstoupila ze školské rady Mgr. Iva 

Sedláčková, nahradila ji Mgr. Eva Nevečeřalová 

 

INFORMACE ZE 6. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
MĚSTYSE CHOLTICE 

Zasedání se konalo ve čtvrtek 9. 7. 2015 od 18:00 
v hostinci Na Výsluní v Ledci. Zúčastnilo se ho 7 zastu-
pitelů a 10 občanů. Zápis s přesným zněním usnesení 
je k dispozici na podatelně Úřadu městyse nebo na 
www.choltice.cz. 
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Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o záměru prodeje pozemku p. č. 201/13 v k. ú. 

Ledec a stanovisko Osadního výboru Ledec k prodeji 

pozemku. Starosta informoval, že majitel chaty č. e. 9 v 

chatové oblasti Ke Kamennému si podal žádost o koupi 

obecního pozemku u své chaty. Geometrickým plánem  

č. 149-50/2015 byl z výše uvedeného pozemku oddělen 

požadovaný díl, který dostal nové p. č. 201/13 a jehož 

výměra činí 65 m2. Účelem prodeje je rozšíření zahrady u 

chaty. 

Cena je navržena na 50 Kč/m2 + režijní náklady souvisejí-

cí s prodejem pozemku (130 Kč daň z nabytí nemovitosti 

– 4% z kupní ceny, 2 500 Kč admin. poplatek za přípravu 

kupní smlouvy, náklady na geometrický plán).  

Dnes byl projednáván pouze záměr prodeje a projedná-

no bude také stanovisko OV. Prodej pozemku bude 

schvalován na zářijovém zasedání zastupitelstva městyse 

Choltice. 

Za Osadní výbor Ledec sdělil souhlas s prodejem jeho 

předseda Jakub Kopecký. Na vjezd k sousední chatě zů-

stává dostatečný prostor. 

Zastupitelstvo městyse Choltice odvolalo z funkce člena 

Osadního výboru Ledec Jaroslava Lokaje a na uvolněné 

místo zvolilo Františka Rokytu. Starosta seznámil pří-

tomné s rezignací p. Jaroslava Lokaje z Osadního výboru 

Ledec. Předseda Osadního výboru Ledec Jakub Kopecký 

potvrdil tuto skutečnost. Na uvolněné místo postoupil 

František Rokyta, dle výsledků posledních voleb do 

Osadního výboru Ledec, který souhlasil. Osadní výbor je 

sedmičlenný a jeho předsedou je Jakub Kopecký. Volit a 

odvolávat členy osadního výboru je v pravomoci zastupi-

telstva. 

Starosta dále sdělil, že sedmičlenný Osadní výbor Ledec 

bude nyní pracovat v tomto složení: Předseda Jakub 

Kopecký, členové Pavel Perner, Zdeněk Kalousek ml., Ing. 

Jiří Kolář, Josef Kolář, Mgr. Zuzana Vyhnálková a Franti-

šek Rokyta.  

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace průběhu Komplexních pozemkových úprav. 

Starosta informoval přítomné o Komplexních pozemko-

vých úpravách, které probíhají od roku 2010. Firma Geo-

šrafo má odevzdat veškeré informace pozemkovému 

úřadu do 29. 2. 2016 (termín byl o půl roku prodloužen 

z důvodu nesouhlasu některých vlastníků). V rámci KPÚ 

nám stát z evropských fondů vybuduje cesty, zde v Ledci 

se jedná o cestu ke Kamennému. Tato cesta by měla být 

rozšířena a vyasfaltována, druhá část cesty by měla být 

v rámci KPÚ vytyčena a být ve vlastnictví obce (v součas-

né době je soukromých majitelů, budou směněny po-

zemky). Vlastníci okolních chat se proti tomuto návrhu 

postavili, neměli zájem o vyasfaltování komunikace. 

Místní občané mají názor opačný, i z důvodu údržby. 

Celá věc je ještě k diskusi. Ohledně komunikace ke Ka-

mennému je nutné také spolupracovat se Svojšicemi, 

neboť cesta vede z Ledec až do Svojšic. V současné době 

by asfaltová cesta končila na hranici katastru. Starosta 

k tomu řekl, že to je již na svojšické samosprávě. 

Ing.  Málek vyjádřil obavy chatařů z dešťové vody, která 

by v případě  vybudování asfaltové cesty ke Kamennému 

mohla zaplavit jejich obydlí. Starosta odpověděl, že tento 

argument od chatařů při jednáních nikdy nebyl vznesen, 

naopak byli informováni, že mezi cestou  a polem bude 

vybudován odvodňovací příkop a jejich chaty budou tak 

chráněny před vodou stékající z polí, což nyní nejsou. 

V Cholticích by v rámci KPÚ měly být vybudovány tři 

cesty – do Podhorek, k jedousovskému hřbitovu a země-

dělská spojka Bezděkov – Jeníkovice. 

Zastupitelstvo městyse Choltice vzalo na vědomí infor-

mace o přípravě oslav 830 let obce Ledec. Více informa-

cí o oslavách najdete na straně 6 Choltického zpravodaje. 

Starosta v rámci zasedání zastupitelstva informoval o 

provedených a plánovaných údržbách v Ledci: 

- bylo upraveno sezení u májky, opravena vývěska, 

byla zaplacena prkna pro opravu stavidla a materiál 

pro bazén (opraveno svépomocí) 

- jsou připraveny finance pro úpravu cesty do Urbanic 

(50 tis. Kč) 

- měly by být osazeny značky začátek a konec obce 

(čeká se na schválení z odb. dopravy MěÚ Přelouč) 

- budou vyměněna tři okna obecního úřadu za plasto-

vá (na podzim) 

- příští rok budou doplněny tři lampy veřejného osvět-

lení (u Kolářů, mezi úřadem a místem pro separova-

ný odpad, nahoře na cestě u p. Sýkory). Doplnění tří 

lamp bude stát cca 90 tis. Kč.  

- v polovině srpna začnou výkopové práce na poklád-

ce kabelu NN na cestě u Kamenného, na kontrolní 

dny bude dojíždět technik městyse P. Vančura, který 

dohlédne na uvedení cesty do původního stavu. 

 

ZÁKAZ VJEZDU DO AREÁLU ZÁMKU 

Bez kartičky povolující vjezd do areálu zámku, kterou 

vydává Úřad městyse Choltice, je vjezd automobilů do 

tohoto prostoru (kromě zásobování) zakázán. 
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ODKANALIZOVÁNÍ SZ ČÁSTI CHOLTIC 

 

K 26. 6. 2015 bylo položeno 200 m potrubí a zhotoveno 

pět šachet. Vyřešila se kolize s kabely nízkého napětí, 

které jsou umístěny v chodníku. Dále se pokládají nové 

kabely pro veřejné osvětlení a rozhlas. Tři lampy budou 

na původním místě. Dvě lampy, které byly těsně u sou-

kromých plotů, budou přemístěny do zeleného pásu u 

silnice. Stavební dozor kontroluje stavbu 3-4 týdně, ko-

ordinátor BOZP 1x týdně. Kontrolních dní se účastní i 

členové stavební komise. Dlažba z chodníků, které jsou 

z důvodu prací rozebírány, je ukládána na mezideponii 

pro další použití.  

Stavební práce jsou zhruba o 14 dní zpožděny oproti 

původnímu harmonogramu, práce v ulici Lipoltická již 

skončily, nyní následuje ulice Hellichova a začátkem srp-

na se rozběhnou práce U Školy. Městys uhradí vlastní-

kům rodinných domů výměnu kanalizační přípojky k 

plotu a bez revizní šachty. Vlastníci musí vypojit septiky a 

pokud možno oddělit dešťové a splaškové vody. 

Po ukončení stavby kanalizace budou zahájeny práce na 

rekonstrukci povrchů ulic. 

V ulici U Školy chybí část veřejného vodovodu, ten se 

musí ještě před vybudováním komunikací dostavět. Vo-

dovod bude přivádět vodu do lokality Choltice – západ. 

PAMĚTNÍ DESKA V ZŠ CHOLTICE 

Iniciativa občanů požádala zastupitele o připomenutí 

zásluh Jaroslava Procházky o výstavbu nové budovy ško-

ly. Zastupitelé se shodli na následujícím textu pamětní 

desky: „Tuto školu v letech 1980-1985 postavili občané 

Choltic a okolních obcí pod vedením tehdejšího předsedy 

MNV Jaroslava Procházky a stavbyvedoucího Jaromíra 

Adamíry." Nyní se vybírá nejvhodnější materiál, uvažuje 

se o kameni či o kovu a hovoří se také o nejvhodnějším 

umístění desky. Deska by měla být odhalena u příležitos-

ti začátku školního roku 2015/2016. 

CYKLOSTEZKA CHOLTICE – JEDOUSOV 

Dne 24. 6. 2015 se uskutečnilo jednání starostů mikrore-

gionu Podhůří Železných hor, na kterém se mj. řešila 

cyklostezka mezi Pardubicemi, Přeloučí a Týncem nad 

Labem, v rámci této cyklostezky vznikne cyklostezka 

spojující Choltice s Jedousovem. Cyklostezka by měla být 

vybudována jako samostatné těleso souběžně se silnicí 

mezi oběma obcemi. Studii financuje mikroregion Pod-

hůří Železných hor.  

OSLAVY VÝROČÍ 830 LET OBCE LEDEC 

V sobotu 8. 8. 2015 se od 15 hodin uskuteční před OÚ 

Ledec oslavy výročí 830 let obce. Slavnostní zahájení se 

uskuteční od 16 hodin.  

Od 16 hodin do 19 hodin zahraje Choltičanka Václava 

Čermáka, budou připraveny soutěže pro děti, skákací 

hrad, výstava zemědělské a hasičské techniky, přistaven 

bude i kočár s koňmi, na závěr bude ohňostroj.  

V prostorách obecního úřadu bude výstava o historii 

obce, stejně jako v hasičské zbrojnici. Celkové náklady 

budou cca 11 tis. Kč.  

OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA O POHYBU PSŮ 
NA VEŘEJNÝCH PROSTRANSTVÍCH 

Zastupitelé řeší obecně závaznou vyhlášku o pohybu psů 

na veřejných prostranstvích. Starosta Mgr. Tomáš Bolek 

se přiklání ke zpřísnění vyhlášky a rozšíření míst, kde je 

zákaz volného pobíhání psů. V. Fižová a J. Augustinová 

zmínily naopak vymezení jednoho místa, kde by bylo 

možné psy pustit na volno (v úvahu přichází louka pod 

Průhonem či louka u Řeháku). Vše je k diskuzi, svůj názor 

můžete vyjádřit i Vy – například na facebookovém profilu 

městyse Choltice. 

TVOŘIVÁ LETNÍ DÍLNIČKA PRO RODINY S DĚTMI 

Knihovna městyse Choltice pořádá ve čtvrtek 6. srpna od 

16.00 hod. v zámeckém parku tvořivou letní dílničku pro 

rodiče s dětmi (zúčastnit se může i rodič bez dítěte nebo 

naopak dítě bez rodiče). Vyrobíme si letní lampičku, 

závěs z přírodnin nasbíraných při Vašich prázdninových 

cestách, namalujeme si obrázek v minikurzu kreslení a 

dotvoříme je koláží z přírodnin, vyzkoušíme africkou 

hliněnou batiku a na závěr bude připraveno pro děti 

společné čtení.  Prosím případné zájemce o předběžné 

přihlášení v knihovně na tel. 730 891 332 nebo na e-

mail knihovna@choltice.cz  nebo osobně.  Další podrob-

nosti  získáte po přihlášení.  Na kouzelné letní odpoledne 

se těší knihovnice Radka Zelenková. 
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PASOVÁNÍ PRVŇÁČKŮ NA ČTENÁŘE KNIHOVNY 

 

Pasování prvňáčků je tradiční knihovní akce v závěru 

školního roku. Letos svůj slib předneslo 34 žáčků a pevně 

doufáme, že se stanou pravidelnými čtenáři knihovny. 

Během dopoledne se všichni seznámili s knihovnou, 

v programu byla zařazena četba s maňáskovou hrou, 

povídání o zvířátkách, skládání zvířátkových puzzlů a 

krátká pátrací hra v knihovním fondu. V 10.00 hod. 

vstoupil do zasedací síně pan Gerštorf a jeho paní spolu 

s panem mudrcem. Každý z nich dětem předal svoje 

poselství a na oplátku jim děti ukázaly, jak se naučily číst.  

Každý poté jednotlivě přistoupil před pana Gerštorfa a 

slavnostně složil slib.  

Na závěr  jsme společně zhlédli  pohádku s názvem Nový 

rádce z knihy Ivana Binara „Deset kilo jablek“, kterou 

prvňáčci nastudovali při příležitosti oslav 30 let od ote-

vření nové budovy základní školy v Cholticích.  

Knižní dárek z pera Daniely Krolupperové opět pomohlo 

spolufinancovat SRPŠ spolu s Městysem Choltice. Moc 

jim oběma děkujeme.                                 Radka Zelenková 

CHOLTICKÉ ZÁŽITKY 

Nové sportovní vyžití nejen pro choltické občany zajišťu-

je společnost Choltické zážitky. Rodiny s dětmi i jednot-

livci si mohou zapůjčit koloběžky, šlapací káry, k dispozici 

je i skákací hrad. Více se můžete dozvědět na e-mailu: 

info@cholticke-zazitky.cz či na telefonu 773 44 50 50.  

MOŽNOST ZASÍLÁNÍ POZVÁNEK 

Máte-li zájem o zasílání pozvánek na blížící se kulturní a 

sportovní akce, zašlete svou žádost na e-mail Venduly 

Fižové – vendula.fizova@gmail.com. Následně Vám již 

žádná akce neuteče – vše kromě webových stránek 

městyse, zámku Choltice či facebookovém profilu Vám 

přijde i do Vašich e-mailových schránek. 

KRÁTCE 

• Dne 19. 6. 2015 se Mgr. Tomáš Bolek společně 

s Mgr. Janem Pavlíkem zúčastnil v MŠ Choltice paso-

vání předškoláků. Všem třiceti předškolákům předali 

pamětní listy a popřáli jim mnoho úspěchů v základ-

ní škole. Poděkovali také učitelkám v čele s ředitel-

kou MŠ Choltice Evou Nevolovou za jejich výbornou 

práci. Rozloučení s předškoláky proběhlo jako sou-

část zábavného programu za hojné účasti rodičů.  

• Dne 1. 7. 2015 nastoupila na pozici zahradnice          

Ing. Lucie Koláčná. Postupně přebere od našeho za-

hradníka Petra Bocha péči o zámecký park a oboru. 

Pod její odbornou péči bude také spadat také ostatní 

veřejná zeleň v Cholticích. Petr Boch odchází k            

31. 8. 2015 do důchodu.  

• Dne 3. 7. 2015 přivítal Mgr. Tomáš Bolek spolu 

s místostarostou Mgr. Janem Pavlíkem, vedením 

SDH Choltice a choltickými občany účastníky propa-

gační jízdy historických hasičských vozidel, které 

Cholticemi projížděly u příležitosti V. sjezdu Sdružení 

hasičů Čech, Moravy a Slezska v Pardubicích. Staros-

ta převzal pamětní stuhu pro městys Choltic, která 

byla umístěna na slavnostní prapor SDH Choltice.  

• Dne 13. 7. 2015 byly zahájeny práce na přeložce 

elektrického kabelu v Severní ulici. Ukončeny budou 

20. 7. 2015. 

• Dne 15. 7. 2015 se uskutečnilo jednání finančního 

výboru. Hlavním bodem byla kontrola hospodaření 

městyse ve druhé polovině roku 2014. Kontrolu hos-

podaření v první polovině roku 2015 má finanční vý-

bor naplánovánu na příští týden. 

• V roce 2014 inkasovaly Choltice odměnu od EKO-

KOMU za systém třídění ve výši 129 665 Kč, což je ví-

ce než trojnásobek částky, kterou inkasovaly v roce 

2010. Je to díky navýšení počtu sběrných nádob 

v roce 2011 a díky zodpovědnějšímu přístupu našich 

občanů k třídění odpadu. Tato odměna každoročně 

snižuje celkové náklady městyse na likvidaci odpadu, 

které se pohybují ročně kolem jednoho milionu ko-

run. Třídit odpad se vyplatí. 

• V letošním roce má městys Choltice domluveno již 

34 svateb, což je o jednu méně než dosavadní rekord 

z roku 1990. Volné termíny jsou ještě v září a říjnu. 

• V červnu 2015 navštívil starosta městyse s knihovnicí 

Radkou Zelenkovou blízké i vzdálenější knihovny, 

kvůli inspiraci. Naše knihovna totiž nutně potřebuje 

rekonstrukci. Nejedná se pouze o nový nábytek, ale i 

o koutek pro malé čtenáře, studovnu pro mládež či 

oddychový koutek pro seniory.  
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USKUTEČNĚNÉ KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE 

• 30. 5. 2015 – volejbalový turnaj 

• 31. 5. 2015 – dětský den v zámeckém areálu 

• 13. 6. 2015 – Řemesla na zámku; cyklozávod 
 

 
 

• 14. 6. 2015 – turnaj mladších žáků v kopané 

• 20. 6. 2015 – 12. ročník festivalu komorních a chrá-

mových sborů 
 

 
 

• 20. 6. 2015 – turnaj v kopané mladší přípravky U8 

• 21. 6. 2015 – turnaj v kopané starší přípravky U10 

• 26. 6. 2015 – noční hasičské útoky 

• 27. 6. 2015 – nohejbalový turnaj trojic 

• 4. 7. 2015 – pivní slavnosti 
 

 

KALENDÁŘ AKCÍ 

• 18. 7. 2015 – pouťový koncert na hřišti, hraje Cholti-

čanka (od 15 hodin) 

• 18. 7. 2015 – II. open air Music Clubu Zámek Choltice 

(Valy u Přelouče) 

• 19. 7. 2015 – závody v králičím hopu O zámecký 

pohár 

• 19. 7. 2015 – fotbalové utkání hráčů Slavoje Choltice 

s Bohemians Praha, oslavy postupu do krajské I.B 

třídy a oslavy 95 let TJ Slavoj Choltice 
 

 
 

• 25. 7. 2015 – barokní slavnosti v zámeckém areálu 

• 1.-2. 8. 2015 – Memoriál Karla Kabeláče 

• 6. 8. 2015 – tvořivá letní dílnička pro rodiče s dětmi 

(od 16 hodin) 

• 8. 8. 2015 – oslavy 830. výročí obce Ledec 

• 8.-9. 8. 2015 – tenisový turnaj Open Mix Choltice 

• 15. 8. 2015 – sokolníci na zámku 

• 29. 8. 2015 – Hradozámecká noc 

• 29. 8. 2015 – tenisový turnaj Baby Cup 2015 

• 5. 9. 2015 – Choltický deštník 

• 5. 9. 2015 – tenisový turnaj Veteran CUP 

• 12. 9. 2015 – Choltická 60 (pořádá SDH Choltice) 

• 13. 9. 2015 – Chotlická 100 (pořádá SDH Choltice) 
 

 
 

• 19. 9. 2015 – Burčákové slavnosti 
 

Choltický zpravodaj vydává Úřad městyse Choltice, který je 

rovněž autorem neoznačených příspěvků. Choltický zpravo-

daj je od 23. 5. 2012 zaregistrován pod evid. číslem MK ČR E 

20784. V případě zájmu o otištění příspěvku kontaktujte 

předsedkyni sociální komise a komise pro informace V. Fižo-

vou (tel.: 721 580 359, e-mail: vendula.fizova@gmail.com).  


